



石油天然气工业健康、安全与环境 管理体系认证证书

兹证明

XXXX 有限公司

注册地址: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

经营地址: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

其石油天然气工业健康、安全与环境管理体系已通过上海爱尚恩典认证有限公司
的评审,符合

SY/T 6276-2014 标准

认证范围

XXXXXXXXXXXXXXXX

认证证书编号: XXXXXXXXXXXXXXXX

统一社会信用代码: XXXXXXXXXXXXXXXX

本次证书发证日期: 2020年09月10日

本次证书有效日期: 2023年09月09日

认证经理: Aman Cai



第一次监审
2021.09 贴标

第二次监审
2022.09 贴标



本证书由上海爱尚恩典认证有限公司颁发,获证组织应在证书有效期内按规定执行年度监督审核,如到期未执行的,爱尚恩典有权收回该证书。认证资格是否有效可以登录 www.ascendchina.com.cn 查询。证书信息亦可在国家认监委网站 <http://cx.cnca.cn> 上查询。

爱尚恩典认证

地址:中国(上海)自由贸易试验区新金桥路58号银东大厦19B座

ASCEND

ASCEND



Petroleum and natural gas industries health, safety and environmental management systems To Certify

XXXX Co. , Ltd.

Registered Address: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Business Address: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Its Petroleum and natural gas industries health, safety and environmental management systems has passed the certification review of ASED, to meet

SY/T 6276-2014 Standard

Scope of approval

XXXXXXXXXXXXXXXXXX

Certificate number: XXXXXXXXXXXXXXXX

Unified credit social code: XXXXXXXXXXXXXXXX

Certificate of the issuance date: 10 Sep. 2020

Certificate of the effective date: 09 Sep. 2023



The authentication manager: _____



First supervision and examination: effective after labeling on 2021.09

Second supervision and examination: effective after labeling on 2022.09



This certificate issued by Shanghai Ascend Certification&Technical Co.,Ltd. The certificate is only valid with related permits when appropriated. The certificated organization must successful pass the annual surveillance audit to maintain the validity after the certificated approval date. It should be returned if the management system of certificated organization to fail to be in conformity with the certification standard. The effectiveness of the certification qualification can be log on www.ascendchina.com.cn to query. Certificate information also can inquire on <http://cx.cnca.cn> by national certification and accreditation.

Ascend Certification

Address:19B Yindong building,No.58,Xinjinqiaoroad,Pudong,Shanghai(China free trade area)